

# မြန်မာ့ရိုးရာလိင်ဟာသပုံပြင်များ

## (၃)ဒါကြောင့်ပြောတာပေါ့

တူ-တူမလေးတို့ . ရေဘကြီးဖြိုးဒီနေ့ . မင်းတို့ . လေးတွေကိုထပ်ပြောပြမဲ့ပုံပြင်လေးက တော့ " ဒါကြောင့်ပြောတာပေါ့ " ဆိုတဲ့ပုံပြင်လေးပါဘဲကွယ်။ ပုံပြင်လေးက ကဒီလိုကွဲ့. ---

--တစ်ခါတုံးကမြို့. တစ်မြို့. မှာ ကုန်စုံဆိုင်ပိုင်ရှင်အရှောင်ဆိုတဲ့တရုတ်ကြီးတစ်ယောက်နဲ့ . သူမိန်းမ ဒေါ်မြမေဆိုတာရှိသတဲ့ကွယ်။ တရုတ်ကြီးအရှောင်က ချမ်းသာသလောက် ဒေါသကလဲကြီး တော့ သူ့. မိန်းမ မြန်မာမ -မမြမေကတရုတ်ကြီးကိုသိပ် ကိုကြောက်ရရှာသတဲ့။

တရုတ်ကြီး အရှောင် က ကိုယ်ခန္ဓာကလဲဝါကျန်းမာရေးလည်းမလိုက်စားတော့နည်းနည်းချူချာတဲ့သဘောရှိတယ်ထင်ပါတယ်။မြို့. ကဆေးခန်းတစ်ခုမှာအထူးကုဆရာဝန်နဲ့. သွားပြတော့ ဆရာဝန်ကြီးကလည်းလူနာတွေကတအားများနေတော့ကာ သွေးတိုးဆီးချို စသည်ဖြင့်ရောဂါရှိမရှိ သေသေချာချာအချိန်ယူ စစ်ဆေးနိုင်ဘို့ . အတွက်နောက် တစ်ရက် ထပ်ချိန်းပြီး၊ ဆီးပုလင်းယူခဲ့ ပေးဖို့. ခိုင်းလိုက်သတဲ့ကွယ်။ ဒီတော့တရုတ်ကြီးကစိတ်ညစ်ညစ်နဲ့. အိမ်ပြန်လာပြီး၊ ပုလင်းလေးထဲကိုသူ . လိင်တံကြီးစွပ်ထည့်ပြီး ဆရာဝန်ကြီးကိုနောက်နေ . ကျရင်ပြန်ပြဖို့. ဆီး ပုလင်းလေးလုပ် သတဲ့ကွယ်။ပြီးတော့မှ ပုလင်းလေးကို လင်မယား နှစ်ယောက်အိပ်တဲ့ခုတင်ခြေရင်းအောက်လေး ဘေးမှာထောင်ထားလိုက်သတဲ့ကွယ်။

ညကျတော့သူအိပ်နေတဲ့ခုတင်ပေါ်ကိုဇနီးကဆိုင်သိမ်းပြီးတော့ထုံးစံအတိုင်းတက်အိပ်ကြတာပေါ့။ မနက်မိုးလင်းတော့တရုတ်ကြီးကအိပ်ကြီးတော့ ချက်ချင်းမနိုးသေးဘူး၊ တခူးခူးနဲ့ အိပ်မောကျနေချိန်၊မိန်းမလုပ်သူကရေခွေးအိုးတည်ဘို့. အိပ်ချင်မူးတူးခုတင်ကနေ ဆင်းလိုက်တာ ကံမကောင်းအကြောင်းမလှဘဲ၊အရှောင်ထောင်ထားတဲ့ဆီးပုလင်း လေးကိုတိုက် မိပြီး၊ အရှောင်ဆီးတွေကြမ်းကြားထဲကိုမှောက်ကျကုန်တော့တာဘဲကွယ်။ ဒီတော့မိန်းမလုပ်သူ မမြမေလည်းယောက်ျားလုပ်သူတမင်လုပ်ထားတဲ့ဆီးပုလင်းလေးမှန်းလည်းရိပ်မိရော၊နိုးလာရင်အရိုက်ခံရမှာကြောက်တာနဲ့ . ကြိုရာမရတဲ့အဆုံး အဲဒီဆီးပုလင်းအလွတ်ထဲကိုဘဲ သူ . အဖုတ်နဲ့. တော့ကာ၊ ဆီး အစားပေါက်ထည့်ပြီး၊ခုတင်ဘေးခုဏကနေရာလေးမှာဘဲ၊ဘာမှမဖြစ်သလို ပြန်ထောင်ထားလိုက်တာပေါ့။

မနက်နာရီလောက်ကျတော့အရှောင်နိုးလာပြီးဘရိတ်ဖတ်စား၊ အကျီ အဝတ်အစားလဲ ပြီး၊ ဆီးပုလင်းလေးကိုသေချာယူပြီး၊ မိန်းမဖြစ်သူကိုပါခေါ်ပြီး ဆရာဝန်ဆီ ထပ် သွားကြတာ ပေါ့။

ဆေးခန်းမှာခဏစောင့်ပြီးသူ . အလှည့် . ရောက်တော့ဆရာဝန်ကြီးက " ဆီးပုလင်းပါလား " လို့. မေးပြီး၊ အရှောင်ကလည်းပါပါကြောင်းပြန်ပြောပြီးဆရာဝန်ကြီးဆီကိုသူ့. ဆီးပုလင်းလေးထုတ်ပေးလိုက်တာပေါ့။ ဆရာဝန်ကြီးလည်းအရှောင်ဆီးပုလင်းလဲရရောဘာရောဂါရှိလဲအဖြေထုတ်နိုင်ဖို့. ကိရိယာတန်ဆာပလာတွေနဲ့. သေချာစစ်ဆေးတော့တာဘဲ။

ဆရာဝန်ကြီးဟာ အရှောင်ဆီးပုလင်းကို ဒွိဟပွားစွာနဲ့ . ကြိမ်ဖန်များစွာစစ်ဆေးပြီးနောက်ဆုံး အဖြေတစ်ခုတည်းထွက်လာသည့်အလား၊ နားမလည်နိုင်စွာ နဲ့ . အရှောင်ကိုရောဂါ Result ကိုအခုလိုဘဲလူသိရှင်ကြားထုတ်ဖော်ကြေညာလိုက်ပါတယ်။

" ဝမ်းနည်းပါ တယ်၊ ကိုအရှောင်-ခင်ဗျားမှာကိုယ်ဝန်ရှိနေပြီ "

တကယ်တော့ ကလေးတို့ . သိပြီးဖြစ်တဲ့ အတိုင်း၊ အရှောင်ဆီး အစစ်မဟုတ်ဘဲ။ ကိုယ့်ကိုကိုယ် ကိုယ်ဝန်ရှိနေမှန်းမသိသေးတဲ့သူ့ . မိန်းမ မမြမေ ပေါက်ထည့် ထားခဲ့တဲ့ ဆီးကိုမှ ဆရာဝန်ကြီးကစစ်မိတာကိုး။

တရုတ်ကြီးအရှောင်လည်းဆရာဝန်ကြီးရဲ့. အဖြေစကားကိုကြားပြီး လွန်စွာ တုန်လှုပ်သွားပါတယ်။ နောက်မှတစ်စုံတစ်ရာကိုသတိယမိသည့်အလား အရှောင်ရဲ့. မျက်နှာဟာ တုပ်

လှုပ် မှု အသွင်ကနေ ဒေါသ မုန်တိုင်းအသွင်ကိုရုတ်ချည်းပြောင်းလဲသွားကာ၊ ဘေး မှာ စိုးရိမ် တကြီးရပ်ကြည့်နေတဲ့သူ . မိန်းမမမြမေဖက်ကိုလှည့်ပြီး၊အောက်ပါအတိုင်း လှမ်းအော် ငေါက် ငမ်းလိုက်ပါသတဲ့ကွယ် ---

**!! ဟင်-စောက်ကန်းမ၊အဲဒါကြောင့် နိ ကို ဝ ခဏ ခဏ ပြော တာပေါ့၊ ဝ ကိုအပေါ်က နေ တက် တက်မလုပ်ပါနဲ့ လို့ . အခု ဝ မှာ ကိုယ်ဝန်ရှိနေပြီ၊ ဘယ်နှယ့်လုပ်ကြမတုံး !!**

-တူ၊တူမလေးတို့ ရှေ့ဘကြီးဖြိုးရဲ့ “ဒါကြောင့်ပြောတာပေါ့” ဆိုတဲ့ပုံပြင်လေးကို ဒီမှာ ဘဲ အဆုံးသတ်လိုက်ပါတယ်ကွယ်။နောက်နေ . ကျရင်ဒီထက်ပိုပြီးရယ်ရွှင်ဘွယ်ရာ ကောင်း တဲ့ပုံပြင်သစ်တွေ အများကြီးဘကြီးဆက်ပြောပြဦးမယ်ကွဲ့ .။ဒီနေ့ . တော့ ဒီ လောက်နဲ့ ဘဲကျေနပ်ကြပါလို့ .။-----

